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Petycja

Zgodnie z art. 63 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, a także art. 2 ust. 1 Ustawy o Petycjach 
działając w interesie publicznym, wnosimy o zmianę organizacji ruchu z jednokierunkowej na 
dwukierunkową na odcinku ul. Artylerzystów do numeru 6.

Uzasadnienie

Sprawa dotyczy ulicy Artylerzystów, która jest drogą dojazdową do budynków wielorodzinnych 
przy niej usytuowanych.
Stan techniczny drogi Artylerzystów jest w opłakanym stanie- przypomina drogę polną. Ulica nie 
jest należycie utrzymywana, nikt jej nie sprząta, nie odśnieża i nie dba o jej nawierzchnię. Po 
deszczu dziury wypełniają się wodą, przez które ciężko przejechać samochodem, a w czasie 
suszy wznosi się kurz. Droga jest odśnieżana tylko do szlabanu policji. Deweloper od wysokości 
komendy do wjazdu przy blokach Artylerzystów 4 oraz 6 utwardzał nawierzchnię wielokrotnie, aby 
ułatwić mieszkańcom zamieszkanie tej okolicy, natomiast w dalszym ciągu drogi, ubytki są tak 
duże. że prowadzi to do uszkodzeń pojazdów. W chwili obecnej prace deweloperskie są 
prowadzone przy kolejnym bloku, co wiąże się z wielokrotną blokadą drogi na tej wysokości 
( obecności ciężkiego sprzętu- koparek, wysypanej ziemi oraz gruzu itd). Pomimo tak złego stanu 
drogi, która była do tej pory ulicą dwukierunkową została zmieniona organizacja na 
jednokierunkową co jeszcze bardziej utrudniło przejazd, nie wzięto pod uwagę stałych prac 
budowlanych. W takiej sytuacji jesteśmy zmuszeni do zawracania i jechania pod prąd co wiąże 
sie ze stałą kontrolą policji oraz możliwością otrzymywania mandatów. Jest to sytuacja bardzo 
uciążliwa dla mieszkańców. Zwracamy się z prośbą o zastosowanie rozwiązania jak w przypadku 
ulicy Słowackiego gdzie ulica jest jednokierunkową w części jej biegu. W obecnej organizacji 
ruchu dobro mieszkańców nie zostało wzięte pod uwagę , jedynie wygoda funkcjonariuszy, którzy 
nie uczęszczają tej drogi z taką częstotliwością jak mieszkańcy.
Pas drogi od policji do szlabanu czyli Artylerzystów 6 jest na tyle szeroki, że jest możliwość 
przejechania dwóch pojazdów jeśli nie ma zaparkowanych równolegle pojazdów wzdłuż drogi. 
Zgodnie z wiedzą, którą posiadamy, droga będzie budowana przez dewelopera po zakończeniu 
budowy kolejnego bloku. Wycinka drzew, która jest zaplanowana będzie pozwalała na jeszcze 
większe poszerzenie pasa ruchu. Prosimy o wykonanie takiego projektu abyśmy my mieszkańcy 
mogli swobodnie korzystać z drogi jako dwukierunkowej, gdyż wjeżdżanie na drogę Aleja na 
Stadion -Green Velo wschodni szlak rowerowy wszystkich użytkowników ulicy Artylerzystów 
będzie wiązało się z utrudnieniami oraz możliwymi kolizjami z rowerzystami, którzy ze znaczną 
prędkością poruszają się drogą w obu kierunkach. Nowa trasa powoduje zwiększone zużycie 
paliwa oraz nadmierną produkcję spalin na terenie leśnym, w którym wypoczywa wiele turystów 
co jest niezgodne z dzisiejszą polityką ochrony środowiska.
Jako mieszkańcy prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby.


